
30. september 2020 

 

Referat af afdelingsmødet i 

Seniorbofællesskabet Hjorteparken, tirsdag den 29. september 2020 
 

  

Så mange deltog 23 husstande var repræsenteret på afdelingsmødet. 35 
personer var mødt op. 

Fra vores Administrator deltog 

 

 

 

Boligchef Jacob Bjørnsholm Madsen, Ok-Bolig og 
Boligmedarbejder Malene Egholm, Ok-Bolig  

 Formand Lars Schnoor bød velkommen 
1 Valg af dirigent Bestyrelsen foreslog Jacob Bjørnsholm Madsen fra OK-Bolig 

som dirigent – dette blev enstemmigt vedtaget. Dirigenten 
konstaterede, at der var indkaldt til Afdelingsmøde jf. 
afdelingens vedtægter ligesom regnskab 2019 og budget 
2021 var udsendt til alle jf. vedtægterne. Jacob ønskede at 
få en referent fra forsamlingen – Lars Schnoor, nr. 16 
meldte sig, hvilket Afdelingsmødet godkendte. 
 

2 Godkendelse af regnskab 2019 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dirigenten fremlagde det revisor godkendte regnskab for 
2019. Regnskabet viser et overskud på kr. 30.837. Der er 
specielt 2 ting som har indflydelse på resultatet.   
Konto 106: Ejendomsskatter er bogført med kr. 756.000, 
men er budgetteret med kr. 160.000 
Konto 421 21: Under balancens passiver ”skyldige 
omkostninger” kan det ses, at der fortsat er skyldige 
omkostninger til kommunal ejendomsskat. 
Samlet har Seniorbofællesskabet i august/september 2020 
modtaget opkrævning på ejendomsskat på ca. 1.450.000 kr. 
I 2016 blev der klaget over værdien af byggegrunden. Den 
var på det tidspunkt vurderet til ca. 23. mio. kr. Sagen har 
kørt siden og er først afsluttet i juni 2020. 
Seniorbofællesskabet har derfor aldrig fået en opkrævning 
af Furesø Kommune for ejendomsskat - hverken under 
byggesagen eller under driften (fra maj 2019 og til dato).  
Byggesagen blev afsluttet i efteråret 2019, uden at der blev 
afholdt ejendomsskatter, og byggeregnskabet er 
efterfølgende godkendt af kommunalbestyrelsen. 
Ved afgørelsen i sommeren 2020 blev grunden vurderet til 
ca. 19 mio. kr. Furesø Kommune fremsendte derfor i august 
2020 en opkrævning på kr. 178.000 for ejendomsskat for 
2017. I september har kommunen så yderligere fremsendt 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Fremlæggelse af budget 2021 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Fremlæggelse af beretning  

en regning på kr. 1.274.988,71, hvilket svarer til ca. kr. 
428.000 for hvert af årene 2018, 2019 og 2020. 
Dette er grunden til at der i regnskabet er medtaget udgifter 
til ejendomsskat for årene forud for 2019. 
Det er aftalt med bestyrelsen, at OK-bolig afsøger følgende: 

- Er opkrævningen for 2017 forældet? 
- Kan udgifterne for 2017, 2018 og januar-april 2019 

nå at blive betalt af byggesagen (genåbnes!) 
- Er kr. 428.000 om året i ejendomsskat det rigtige 

beløb? 
-  

Efter supplerende spørgsmål og debat om de forskellige 
muligheder fra forsamlingen blev regnskabet for 2019 
godkendt. 
 
Dirigenten oplyste, at det også er posten – den højere 
”ejendomsskat” - i forslag til budget 2021, der er årsagen til 
den huslejestigning på 4,1%, som der lægges op til. 
Dirigenten gennemgik de enkelte konti i budgetforslaget og 
svarede på enkelte forståelsesspørgsmål. 
Herefter blev budgettet vedtaget. 
Der er i dag med brev varslet huslejestigning med 4,1% fra 
1. januar 2021. 
 
Formand Lars Schnoor fremlagde beretningen. Beretningen 
blev enstemmigt godkendt af forsamlingen.  
 
 

3 Fremlæggelse af indkomne 

forslag 

Der var ikke indkommet forslag til Afdelingsmødet. 

4 Valg af 2 medlemmer til 

bestyrelsen  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Valg af 1 suppleant 

- Arne Ziegler nr. 42 ønskede ikke at genopstille til 
bestyrelsen 

- Erik Larsen nr. 14 genopstiller 
 
Dirigenten spurgte Afdelingsmødet om der var andre, som 
ønskede valg til bestyrelsen: 

- Jette Muxoll, nr. 22 meldte sig  
 
Erik Larsen nr. 14 og Jette Muxoll nr. 22 blev valgt til 
bestyrelsen for 2 år. 
 
Herefter var der valg til 1 suppleant. 

- Per Steensen nr. 18 meldte sig og blev valgt som 
suppleant 

Formanden takkede Arne Ziegler for hans mangeårige 
engagerede indsats og virke for etablering af vores 
Seniorbofællesskab. 



 
5 Valg af max. 5 medlemmer til 

hver af de nedsatte udvalg 

Visitationsudvalget:  
Alle nuværende medlemmer – Kirsten Meldgaard nr. 54, 
Mette Flyger Larsen nr. 14, Vivi Hermansen nr. 46, Arne 
Ziegler nr. 42 og Karin Toft-Christensen nr. 30 -  ønsker 
genvalg.  
Ingen andre ønskede at opstille til visitationsudvalget, 
hvorfor nuværende udvalg blev genvalgt. 
 
Fælleshusudvalget: 
Nuværende medlemmer – Merete Mørk Jensen nr. 28, 
Marianne Gottliebsen nr. 26, Jette Muxoll nr. 22 og Hanne 
Larsen nr. 4 ønsker at genopstille.  
Erik Larsen nr. 14 ønskede ikke genvalg. 
Ingen andre ønskede at opstille til Fælleshusudvalget, 
hvorfor udvalget blev genvalgt med kun 4 medlemmer 
(minus Erik Larsen nr. 14) 
 
Udeudvalget: 
Alle nuværende medlemmer – Glennie Krøyer nr. 36, Jonna 
Nørby nr. 56, Dorte Ansberg nr. 6, Lene Vilsholm nr. 52 og 
Birgitte Ørum nr. 24 – ønskede genvalg. 
Ingen andre ønskede at opstille til Udeudvalget, hvorfor 
nuværende udvalg blev genvalgt. 
 

6 Evt. På spørgsmål om hvornår vi kan forvente at få en 
tilbagemelding på ejendomsskat sagen, oplyste dirigenten, 
at han regnede med at kunne give en første status til 
bestyrelsen om 14 dage. 
Oplyste i øvrigt at OK-bolig har en god dialog med Furesø 
Kommune om sagen. 
  

 
Herefter overdrog dirigenten mødet til formand Lars Schnoor. 
Lars Schnoor lukkede dagens møde med en meddelelse om, at den nye bestyrelse bliver indkaldt 
til bestyrelsesmøde tirsdag, den 6. oktober 2020 kl. 19:00 hvor punktet ”Konstituering af den nye 
bestyrelse” vil fremgå. 
 
Mødet sluttede kl. 20:45. 
 
Referent: Lars Schnoor nr. 16 
       
 
_______________________________  ___________________________________ 
Jacob Bjørnsholm Madsen  Lars Schnoor 
Dirigent    Formand 


